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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

27 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

(posėdis vyko nuotoliniu būdu)  

 

2021 m. liepos 29 d. Nr. T-9 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2021 m. liepos 29 d., 13.00 – 15.40 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Jovita Šumskienė, Protokolo skyriaus vedėja. 

Posėdžio protokolą surašiusi sekretorė – Gabrielė Rachimova, Protokolo skyriaus 

specialistė. 

Posėdyje nuotoliniu būdu dalyvavo 21 Savivaldybės tarybos narių. 

Posėdyje nedalyvavo: Gediminas Norvaišas, dirbantis pagal individualią veiklą, Algirdas 

Pečiulis, LR Seimo kanceliarija, LR Seimo nario Jono Varkalio padėjėjas, Judita Stankutė, Plungės 

Mykolo Oginskio meno mokyklos mokytoja, Vida Tamkevičienė, UAB „Plungės sveikatos centras“ 

bendrosios praktikos gydytoja pulmonologė. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Nuotoliniu būdu vykusio Savivaldybės tarybos 27 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas 

Plungės rajono savivaldybės www.youtube.com kanale.   

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 27 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Klaipėdos apskrities vyriausiojo policijos komisariato Plungės rajono policijos 

komisariato veiklos rezultatų analizė ir tendencijos. 

Pranešėjas Gintautas Pocevičius, Klaipėdos apskrities vyriausiojo policijos komisariato 

Plungės rajono policijos komisariato viršininkas. 

3. UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ 2021 metų veiklos pristatymas, 

planuojami darbai. 

Pranešėjas Vidimantas Domarkas, UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ 

direktorius. 

4. 20201 metais įgyvendinamų investicijų projektų pristatymas. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja. 

5. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2020 metų biudžeto vykdymo ataskaitų rinkinio 

patvirtinimo. 

6. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2020 metų konsoliduotųjų finansinių ataskaitų rinkinio 

patvirtinimo. 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius. 

7. Plungės rajono savivaldybės 2020 metų konsoliduotųjų biudžeto vykdymo ir finansinių 

ataskaitų rinkinių atliktų auditų ataskaitų ir išvadų pateikimas. 

Pranešėja Danutė Jarašiūnienė, savivaldybės kontrolierė. 

8. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-286 

„Dėl pritarimo Savivaldybės dalyvavimui, įgyvendinant projektą „Mokinių ugdymosi pasiekimų 

gerinimas, diegiant kokybės krepšelį“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo. 

http://www.youtube.com/
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9. Dėl įgaliojimų suteikimo derinti ugdymo planą. 

10. Dėl Plungės rajono savivaldybės Žlibinų kultūros centro nuostatų patvirtinimo. 

11. Dėl priešmokyklinio ugdymo organizavimo modelių ir grupių skaičiaus Plungės rajono 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose, lopšeliuose-darželiuose 2021–2022 mokslo metais 

nustatymo. 

12. Dėl Plungės rajono savivaldybės Jaunimo reikalų tarybos sudėties patvirtinimo. 

13. Dėl pritarimo siūlymui įamžinti Plungės garbės piliečio Jakovo Bunkos atminimą. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė. 

14. Dėl viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės įstatų patvirtinimo. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

15. Dėl valstybės turto nurašymo ir likvidavimo. 

16. Dėl sutikimo perimti trumpalaikį turtą Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, 

naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

17. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. sprendimo Nr. T1-259 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) sąrašų patvirtinimo bei turto 

perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo 

teise“ pakeitimo. 

18. Dėl Savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto pripažinimo nereikalingu ir netinkamu 

naudoti ir jo nurašymo. 

19. Dėl pavadinimo gatvei suteikimo. 

20. Dėl plotų, siūlomų įrašyti į neprivatizuojamų žemės sklypų sąrašą. 

21. Dėl Plungės rajono Žlibinų kultūros centro turto perdavimo Plungės lopšeliui-darželiui 

„Nykštukas“. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė. 

22. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-49 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021-2023 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

23. Dėl ilgalaikės paskolos ėmimo ir panaudojimo Savivaldybės paimtai paskolai grąžinti. 

24. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 23 d. sprendimo Nr. T1-175 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

25. Dėl negyvenamųjų patalpų įsigijimo Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn. 

26. Dėl leidimo pirkti gyvenamąsias patalpas Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn.  

27. Dėl Plungės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus ir Administracijos 

direktoriaus pavaduotojo pareigybių aprašymų patvirtinimo. 

28. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-50 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

29. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-90 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be pareigybių, 

finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

30. Dėl pritarimo valstybės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos ir Plungės rajono 

savivaldybės bendradarbiavimo sutarties susitarimui Nr. 1 „Dėl 2018 m. rugpjūčio 2 d. 

bendradarbiavimo sutarties Nr. S-530/A1-29 pakeitimo“. 

31. Dėl pritarimo valstybės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos ir Plungės rajono 

savivaldybės bendradarbiavimo sutarties susitarimui Nr. 1 „Dėl 2018 m. lapkričio 7 d. 

bendradarbiavimo sutarties Nr. S-913/A1-53 pakeitimo“. 

32. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-109 

„Dėl atstovų į Lietuvos savivaldybių asociacijos suvažiavimą išrinkimo“ pakeitimo. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

33. Informacijos, klausimai, paklausimai: 
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33.1. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2021 m. 

birželio 30 d. teikimas Nr. TR5-52 (5.5E) „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos 

komisijos veiklos nuostatų pakeitimo“. 

33.2. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2021 m. 

birželio 30 d. teikimas Nr. TR5-54 (5.5E) „Dėl Plungės rajono savivaldybės Antikorupcijos 

komisijos nuostatų pakeitimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

PAPILDOMI KLAUSIMAI: 

34. Dėl kreipimosi į Lietuvos Respublikos Vyriausybę. 

35. Dėl kreipimosi į Lietuvos Respublikos Vyriausybę ir Socialinės apsaugos ir darbo 

ministeriją. 

36. Dėl leidimo įsigyti lengvąjį automobilį. 

37. Dėl leidimo įsigyti gaisrinį automobilį. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 27 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė posėdžio darbotvarkę, kurioje yra 37 

klausimai ir  pasiūlė šio posėdžio metu 14 klausimo neaptarti. 

Bendru sutarimu nuspręsta 14 klausimą išbraukti iš darbotvarkės. 

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pakoreguotą darbotvarkę.  

 

2. SVARSTYTA. Klaipėdos apskrities vyriausiojo policijos komisariato Plungės rajono 

policijos komisariato veiklos rezultatų analizė ir tendencijos. 

Pranešėjas Gintautas Pocevičius, Klaipėdos apskrities vyriausiojo policijos komisariato 

Plungės rajono policijos komisariato viršininkas, trumpai pristatė Plungės rajono policijos 

komisariato (toliau – policija) veiklos rezultatų analizę ir tendencijas (medžiaga pridedama). 

Marijus Kaktys teiravosi, ar ūkininkai, prieš vykdydami derliaus nuėmimo darbus, turi apie 

tai informuoti policijos pareigūnus, nes, pasak jo, pareigūnai vėliau ūkininkams priekaištauja dėl 

užterštų kelių.  

Gintautas Pocevičius sakė, jog policijos pareigūnai ūkininkus ragina stengtis kuo mažiau 

užteršti kelius ir kuo dažniau juos valyti. Minėjo, jog pareigūnai už kelių teršimą bausti ūkininkų 

neskuba.  

Jonas Mockūnas svarstė, kaip Savivaldybės administracijos darbuotojai ar Savivaldybės 

tarybos nariai galėtų prisidėti mažinant neblaivių vairuotojų skaičių. 

Gintautas Pocevičius atsakė, kad vienas iš būdų – alkoholio vartojimo prevencinių 

priemonių viešinimas.  

Adomas Zamulskis svarstė, su kuo susijęs mažėjantis iškvietimų į pranešėjo paminėtus 

daugiabučius namus skaičius. 

Gintautas Pocevičius pakomentavo, kad minėti daugiabučiai buvo įtraukti į daugiausiai 

problemų keliančių objektų sąrašą, todėl daugiausiai dėmesio buvo skiriama būtent šių daugiabučių 

gyventojams.  

Vyko diskusija. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

3. SVARSTYTA. UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ 2021 metų veiklos 

pristatymas, planuojami darbai. 

Pranešėjas Vidimantas Domarkas, UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ (toliau – 

Centras) direktorius, trumpai pristatė  Centro 2021 metų veiklą ir planuojamus darbus (medžiaga 

pridedama).  

Asta Beierle Eigirdienė svarstė, ar iš surinktų mokesčių susidaręs perviršis yra tik 

vienkartinis ar tęstinis.  

Vidimantas Domarkas pristatė pastarųjų 6 mėnesių išlaidas: atliekų surinkimas Plungės 
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rajono savivaldybėje per 6 mėnesius kainavo 212 tūkst. eurų., atliekų sutvarkymas sąvartyne – 217 

tūkst. eurų, atliekų aikštelių priežiūra – 70 tūkst. eurų, rinkliavos surinkimo sąnaudos – 36 tūkst. 

eurų, viso – 536 tūkst. eurų. Rinkliavos perviršis šiemet yra 34 tūkst. eurų. Rinkliavos bus surinkta 

tiek, kiek Savivaldybė išleis atliekų tvarkymui. 

Asta Beierle Eigirdienė Centro direktoriui siūlė pasvarstyti, kaip naudingiausia būtų 

išnaudotą gautą perviršį. 

Vyko diskusija.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

4. SVARSTYTA. 20201 metais įgyvendinamų investicijų projektų pristatymas. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, trumpai 

pristatė 2021 metais įgyvendinamus investicijų projektus (medžiaga pridedama). 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2020 metų biudžeto vykdymo ataskaitų 

rinkinio patvirtinimas. 

Savivaldybės 2020 metų biudžeto vykdymo ataskaitą trumpai pristatė Savivaldybės 

administracijos direktorius Mindaugas Kaunas (medžiaga pridedama).  

Posėdžio pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-195 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2020 metų konsoliduotųjų finansinių 

ataskaitų rinkinio patvirtinimas. 

Informaciją dėl Plungės rajono savivaldybės 2020 metų konsoliduotųjų finansinių ataskaitų 

trumpai pristatė Savivaldybės administracijos direktorius Mindaugas Kaunas (medžiaga 

pridedama). 

Posėdžio pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-196 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2020 metų konsoliduotųjų biudžeto vykdymo 

ir finansinių ataskaitų rinkinių atliktų auditų ataskaitų ir išvadų pateikimas. 

Pranešėja Danutė Jarašiūnienė, savivaldybės kontrolierė, trumpai pristatė 2020 metų 

konsoliduotųjų biudžeto vykdymą ir finansinių ataskaitų rinkinių atliktų auditų ataskaitą bei išvadas 

(medžiaga pridedama). 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė, nuo 8 klausimo 

svarstymo nusišalino ir klausimo pristatymą perleido Audriui Misiūnui.  

 

8. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. gruodžio 20 d. sprendimo 

Nr. T1-286 „Dėl pritarimo Savivaldybės dalyvavimui, įgyvendinant projektą „Mokinių ugdymosi 

pasiekimų gerinimas, diegiant kokybės krepšelį“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo kultūros ir sporto komiteto pirmininkės 

pavaduotojas, trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkės pavaduotojas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-197 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Įgaliojimų suteikimas derinti ugdymo planą. 
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Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-198 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Žlibinų kultūros centro nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.   

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-199 pridedamas).  

 

11. SVARSTYTA. Priešmokyklinio ugdymo organizavimo modelių ir grupių skaičiaus 

Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose, lopšeliuose-darželiuose 2021–2022 

mokslo metais nustatymas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė  trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-200 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Jaunimo reikalų tarybos sudėties 

patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-201 pridedamas).  

 

13. SVARSTYTA. Pritarimas siūlymui įamžinti Plungės garbės piliečio Jakovo Bunkos 

atminimą. 

Pranešėja Vida Bondauskienė  trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasitikslino, ar įrašas, naudojamas Jakovo Bunkos 

atminimo įamžinimui, suderintas su Valstybine lietuvių kalbos komisija.  

Pranešėja patikino, kad tikrai suderinta. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-202 pridedamas).  

 

15. SVARSTYTA. Valstybės turto nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė, trumpai 

pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-203 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Sutikimas perimti trumpalaikį turtą Savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 
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NUSPRĘSTA. Priimti patikslintą sprendimą (sprendimas Nr. T1-204 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. sprendimo 

Nr. T1-259 „Dėl Plungės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) sąrašų patvirtinimo 

bei turto perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti 

patikėjimo teise“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius 

akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-205 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto pripažinimas nereikalingu ir 

netinkamu naudoti ir jo nurašymas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-206 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Pavadinimo gatvei suteikimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-207 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Plotų, siūlomų įrašyti į neprivatizuojamų žemės sklypų sąrašas.  

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius 

akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-208 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono Žlibinų kultūros centro turto perdavimas Plungės 

lopšeliui-darželiui „Nykštukas“. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius 

akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-209 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-49 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021-2023 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir 

jį keitusių sprendimų pakeitimo. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-210 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Ilgalaikės paskolos ėmimas ir panaudojimas Savivaldybės paimtai 

paskolai grąžinti. 
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Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė sprendimo projektą, nurodydamas pagrindinius 

akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-211 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 23 d. sprendimo 

Nr. T1-175 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-212 pridedamas). 

 

25. SVARSTYTA. Negyvenamųjų patalpų įsigijimas Plungės rajono savivaldybės 

nuosavybėn. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius akcentus. 

Česlovas Kerpauskas pasidomėjo, kokios patalpos bus įsigyjamos Plateliuose bei kam jos 

bus naudojamos.  

Adomas Zamulskis paaiškino, jog visomis patalpomis naudojosi Lietuvos paštas. Pasak jo, 

minėtos patalpos Platelių miestelyje yra centre, pirmame aukšte, jų plotas – apie 98 kv. m. 

Paminėjo, jog kol kas nenuspręsta, kokia bus patalpų paskirtis. A. Zamulskio teigimu, kalbantis su 

Stalgėnų bendruomene, buvo svarstoma mintis po įgyto pastato stogu įrengti laisvalaikio-sporto 

vietą.  

Česlovas Kerpauskas padėkojo A. Zamulskiui už atsakymą. Kalbėjo: „Mes perkame daiktą, 

nežinodami, ką su juo darysime.“ 

Vyko diskusija.  

Marijus Kaktys sakė, jog Č. Kerpauskui nereikėtų abejoti, nes patalpos Plateliuose yra 

pačiame centre, labai geroje ir patogioje vietoje. Pasak jo, kaina yra tinkama. Siūlė pritarti 

sprendimo projektui. 

Mindaugas Kaunas papildydamas Adomą Zamulskį sakė, jog buvo kalbėtasi su Stalgėnų 

bendruomene, kuri svarsto apie mokyklos pastato pardavimą, o vėliau, įsigijus minėtas patalpas, 

jose įrengti sporto ir laisvalaikio salę. Pasak jo, viskas priklausys nuo bendruomenės. 

Česlovas Kerpauskas pasidomėjo Platelių miestelyje esančiomis patalpomis. 

Administracijos direktorius sakė, jog buvo kalbėtasi su Platelių seniūnu, kuris žadėjo 

pateikti pasiūlymus, kaip būtų galima įveiklinti minėtas patalpas. Replikavo, jog būtų galima įrengti 

net socialinį būstą.  

Česlovas Kerpauskas replikavo, jog Savivaldybės administracijos Turto skyriaus tikslas 

visada buvo atsikratyti nereikalingo turto, o dabar planuojama pirkti turtą, nors nėra aišku, kas su 

juo bus daroma. 

 Adomas Zamulskis antrino Administracijos direktoriui sakydamas, jog neaišku, kas ateitų į 

šitas patalpas, todėl būtina pasinaudoti suteikta pirmumo teise, kad nekiltų nereikalingų nesutarimų 

su kitais galimais savininkais. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-213 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Leidimas pirkti gyvenamąsias patalpas Plungės rajono savivaldybės 

nuosavybėn.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 
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Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-214 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus ir 

Administracijos direktoriaus pavaduotojo pareigybių aprašymų patvirtinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-215 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-50 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas biudžeto 

lėšų perskirstymo pakeitimus. Paminėjo, jog pajamos didinamos 1787,993 tūkst. eurų. 

Jolanta Skurdauskienė informavo, jog nusišalina nuo sprendimo priėmimo.  

Audrius Klišonis sakė, jog J. Skurdauskienės pareikštas nusišalinimas yra priimamas.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-216 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. 

T1-90 „Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-217 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. Pritarimas valstybės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos ir 

Plungės rajono savivaldybės bendradarbiavimo sutarties susitarimui Nr. 1 „Dėl 2018 m. rugpjūčio 2 

d. bendradarbiavimo sutarties Nr. S-530/A1-29 pakeitimo“. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-218 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Pritarimas valstybės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos ir 

Plungės rajono savivaldybės bendradarbiavimo sutarties susitarimui Nr. 1 „Dėl 2018 m. lapkričio 7 

d. bendradarbiavimo sutarties Nr. S-913/A1-53 pakeitimo“. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-219 pridedamas). 

 

32. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-109 „Dėl atstovų į Lietuvos savivaldybių asociacijos suvažiavimą išrinkimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Audrius Klišonis informavo, jog vietoje Tomo Raudžio siūloma įrašyti Algirdą Pečiulį, 

išrinktą pagal Lietuvos Respublikos liberalų sąjūdžio sąrašą.   
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Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-220 pridedamas). 

 

PAPILDOMI KLAUSIMAI: 

34. SVARSTYTA. Kreipimasis į Lietuvos Respublikos Vyriausybę. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Audrius Klišonis siūlė minėtą kreipimąsi išsiųsti ir keturiems Seimo nariams iš Plungės 

rajono – Jonui Varkaliui, Jurgiui Razmai, Algirdui Stončaičiui ir Giedriui Surpliui.  

Česlovas Kerpauskas pastebėjo, jog sprendimo projektas parengtas dėl biokuro katilų 

pritaikymo kūrenimui SM3 biokuru, bet pridėtame aiškinamajame rašte daugiausia informacijos  

apie jungiamųjų trasų įrengimą. Č. Kerpauskas pažymėjo, jog Vyriausybės prašoma skirti 

finansavimą, tačiau paminėti trys punktai apie tai, jog atlikus katilų renovaciją, gali padidėti 

peleningumas, biokuras gali greičiau išdegti ir pan., kas reiškia neigiamą poveikį. Tarybos narys 

prašė jam paaiškinti aiškinamajame rašte pateiktą informaciją.  

Margarita Charitonova, l. e. UAB „Plungės šilumos tinklai“ generalinio direktoriaus 

pareigas, pastebėjo, jog Č. Kerpauskas nesuprato aiškinamojo rašto. M. Charitonova kalbėjo: „Apie 

jungiamąją trasą mes rašėme tik todėl, kad turime išdėstyti esamą situaciją, - kur mes link einame. 

Kiek turime pajėgumų V. Mačernio gatvėje, kiek turime pajėgumų Lentpjūvės gatvėje. Kas bus po 

to, kai mes šias sistemas sujungsime.“ Kalbėjo apie aiškinamojo rašto gale paminėtus tris punktus. 

Pasak M. Charitonovos, rašte pažymima kas bus, jeigu nebus finansuota biokuro katilų renovacija, 

o bus būtina naudoti SM3 skiedrą. Pažymėjo, jog Č. Kerpausko paminėti trys punktai nurodo, 

kokios galimos grėsmės, jeigu nebus nieko daroma. 

Česlovas Kerpauskas klausė, koks dabar kuras yra naudojamas Lentpjūvės gatvės katilinėje. 

Margarita Charitonova atsakė, jog naudojamas SM2 kuras, tačiau reikėtų kūrenti SM1. 

Česlovas Kerpauskas klausė:„ar nepasikeitė jungiamosios trasos kryptis, t. y. buvo kalbama, 

jog trasa bus tiesiama per miesto centrą į Palankės gatvę ir kils į viršų pro pirtį, ir prisijungs prie 

trasos A. Jucio gatvėje.“  

Margarita Charitonova sakė, jog jungtis bus prie A. Jucio gatvėje esančio prekybos centro 

„Maxima“. Pasak jos, kryptis nepasikeitė. 

Česlovas Kerpauskas klausė, ar projektas jau rengiamas. 

Margarita Charitonova patikino, kad projektas jau vykdomas.  

Adoma Zamulskis pastebėjo, jog įgyvendinant trasų sujungimo projektą, reikėtų nuolat 

informuoti visuomenę apie laikiną karšto vandens nebuvimą ar kitus galimus nesklandumus. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-221 pridedamas). 

 

35. SVARSTYTA. Kreipimąsi į Lietuvos Respublikos Vyriausybę ir Socialinės apsaugos ir 

darbo ministeriją. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Paminėjo, jog, kaip ir prieš tai sakė meras, tarybos sprendimą reikėtų papildomai išsiųsti keturiems 

seimo nariams.   

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-222 pridedamas). 

 

36. SVARSTYTA. Leidimas įsigyti lengvąjį automobilį. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-223 pridedamas). 
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37. SVARSTYTA. Leidimas įsigyti gaisrinį automobilį. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-224 pridedamas). 

 

33. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

33.1. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2021 m. 

birželio 30 d. teikimas Nr. TR5-52 (5.5E) „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos 

komisijos veiklos nuostatų pakeitimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, informavo, jog yra gavęs Vyriausybės 

atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse teikimą dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos 

komisijos veiklos nuostatų pakeitimo. Trumpai pristatė teikimo esmę.  

 

33.2. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2021 m. 

birželio 30 d. teikimas Nr. TR5-54 (5.5E) „Dėl Plungės rajono savivaldybės Antikorupcijos 

komisijos nuostatų pakeitimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, informavo, jog yra gavęs Vyriausybės 

atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse teikimą dėl Plungės rajono savivaldybės Antikorupcijos 

komisijos nuostatų pakeitimo. Trumpai pristatė teikimo esmę.  

 

Adomas Zamulskis kalbėjo apie Babrungo upės pakrantės sutvarkymo projektą. Pasak jo, 

įgyvendinus minėtą projektą, bus matomas gražus kraštovaizdis, tačiau to negalima pasakyti apie  

vandenyje esančias žoles. Klausė, ar nebuvo svarstyta, kaip būtų galima pagerinti upės vaizdą. A. 

Zamulskis nuogąstavo, kad, nors pakrantės bus sutvarkytos, vaizdas nebus gražus dėl iš vandens 

kyšančių žolių. 

Audrius Klišonis sakė, jog minėtame projekte papildomų lėšų tam numatyta nebuvo. 

Paminėjo, jog anksčiau buvo atliktas „Plungės jūros“ valymas, tačiau matosi, kad yra likusių žolių. 

Savivaldybės meras informavo, jog prieš keletą metų į upę buvo įleisti amūrai ir plačiakakčiai, todėl 

kai kuriose upės vietose situacija yra geresnė. A. Klišonio nuomone, minėtu klausimu dar reikia 

padirbėti, galbūt vėl į vandenį prileisti amūrų. Savivaldybės meras padėkojo Adomui Zamulskiui už 

pastebėjimą.  

Arvydas Liutika sakė, jog buvo įgyvendinami du projektai. Vienas iš jų – Palankės g. 

esančio tvenkinio valymas. Pasak jo, dabar tvenkinio vaizdas geresnis, nes projekto metu nuleidus 

vandenį, pasimatė kanalizacijų vamzdžiai, per kuriuos leidžiamos nuotekos. Šiuo metu tvenkinys 

yra prižiūrimas ekologės, t. y. bandoma aiškintis, kas į tvenkinį leidžia minėtas nuotekas. A. 

Liutikos teigimu, stengiamasi pašalinti taršos šaltinius. Vietos ūkio skyriaus vedėjas minėjo, jog 

įgyvendinus telkinių valymo projektus, būtina tolimesnė jų priežiūra, nes išvalius ir palikus juos 

neprižiūrimus, būklė vėl pablogėja ir grįžta į pradinę situaciją. A. Liutika sakė, jog Adomo 

Zamulskio išsakyta pastaba „yra vietoje ir laiku“. Kalbėjo, jog siekiant išlaikyti sukurtą gražią 

teritoriją, teks skirti daug lėšų jos ir vandens telkinio priežiūrai, reikės rūpintis tuo, kad neaugtų 

augmenija, valyti pakrantes ir šalinti susikaupusį dumblą. A. Liutikos nuomone, tai pareikalaus 

daug laiko bei lėšų. 

Česlovas Kerpauskas sakė, jog pritaria mero išsakytai nuomonei dėl amūrų ir plačiakakčių. 

Jo nuomone, reikėtų jų įsigyti didesnių ir vėl paleisti į Plungės jūrą, kad jie naikintų nereikalingą 

augmeniją. Č. Kerpausko teigimu, dumblo valymas reikalauja labai didelių investicijų. Pasak jo, 

sukėlus dumblą, sujudinamos sėklos, kurios vėl pasėja augmeniją, kuri dauginasi ir užplečia 

vandens telkinį. 

 

Audrius Misiūnas svarstė, ar jau niekada nebus dirbama gyvai, t. y. susitikus posėdžio 

salėje. Pasidomėjo COVID-19 pandemijos situacija bei prognozėmis. 

Savivaldybės meras pajuokavo: „Turiu gerą žinią. Rytoj 16 val. turėsime gyvą posėdį“. A. 
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Klišonis informavo, jog epidemiologinė situacija vakarinėje Lietuvos dalyje blogėja ir vakarinė 

Lietuvos dalis greitai bus įtraukta į raudonąją COVID-19 zoną. Pasak jo, šiandien Plungė dar yra 

tamsiai geltonoje zonoje, tačiau tai gali greitai pasikeisti. 

Česlovas Kerpauskas replikavo apie liepos 30 d. vyksiantį iškilmingą tarybos posėdį: „Kam 

tų stabdžių, mere, pridėjote. Iš kur aš gausiu tą galimybių pasą? Aš nesergu, esu sveikas, o 

nepriimsite manęs.“ 

Vyko diskusija.  

 

A. Misiūnas kalbėjo apie migrantų situaciją Lietuvoje. Jo nuomone, taryboje reikėtų aptarti, 

ką reikės daryti, jeigu į Plungės rajoną teks priimti pabėgėlius iš kitų šalių. Jo teigimu, būtina iš 

anksto aptarti galimybes priimti migrantus bei pasiruošti, „kad Plungės rajono gyventojai nebūti 

pastatyti prieš faktą“. A. Misiūnas tęsė sakydamas: „Kai viskas vyksta aiškiai ir nuosekliai, tada 

žymiai lengviau sprendžiamos problemos.“ 

Audrius Klišonis sakė, jog nemano, kad Lietuvoje bus priimta nepaprastoji padėtis, t. y. kai 

sprendimai daromi nevisiškai nežiūrint į savivaldybes. Pasak jo, niekas nenori Dieveniškių varianto, 

kur „arklys yra statomas už vežimo“. Savivaldybės meras pažymėjo, kad jeigu Lietuvos 

Respublikos vidaus reikalų ministeriją lieps priimti tokius sprendimus, visa žinoma informacija bus 

pateikta Savivaldybės tarybos nariams.. 

 

Audrius Misiūnas pastebėjo, jog praeitą savaitę Plungėje vyko svarbus įvykis, t. y. gautas 

teismo sprendimas, apie kurį kelis mėnesius visi diskutavo. Replikavo, jog šiandien tarybos 

posėdyje viskas „einasi kaip iš pypkės“. Klausė mero, ar jis įgyvendino savo pažadą užsakyti Šv. 

Mišias už visus tarybos narius. Svarstė, galbūt dėl to šiandien viskas taip sklandžiai vyksta. 

 Savivaldybės meras kalbėjo: „Geros intencijos visada turi gerą atsaką. Tikrai mišias 

užpirkau, ir esu dėkingas už tai, kad kai kurie iš čia esančių jose dalyvavo, todėl su ta gera aura mes 

ir darbuojamės.“ 

 

Jonas Mockūnas kalbėjo apie Skirmanto Malinausko kanalą, kuriame vienas iš paskutinių jo 

įrašų buvo labai įdomus ir aktualus savivaldybių įstaigoms. Pasak jo, ten buvo kalbama apie 

„nacionalinį lygmenį“, tačiau tokia praktika galėtų būti taikoma ir Plungėje. J. Mockūnas paminėjo, 

jog vaizdo įrašo pagrindinė žinutė buvo ta, kad dažniausiai kompiuterinis turtas būna per lengvai 

nurašomas kilogramais, o ne įranga, t. y. kompiuterinis turtas nėra perdirbamas „žaliosios 

ekonomikos“ principu arba parduodamas kažkokiai įmonei, kad būtų perdirbtas. Tarybos nario 

nuomone įstaigos, atsinaujinančios minėtą įrangą, vis dar tinkamus naudoti kompiuterius gali 

perduoti mokykloms ar kitoms įstaigoms. J. Mockūnas tęsė sakydamas, jog kiekviena įstaiga vykdo 

viešuosius pirkimus kompiuterinės įrangos įgijimui, todėl vertėtų peržiūrėti tvarką Savivaldybėje, 

kad visa tai būtų atlikta ne tik ekologiškiau, bet ir pigiau.      

Audrius Klišonis sakė, jog Jono Mockūnas pastebėjimas yra geras, nes per daugumą tarybos 

posėdžių yra tvirtinama gauta nauja įranga bei nurašoma dalis senos įrangos. Pasak mero, šiandien 

atsakymo nebus, tačiau prie posėdžio yra prisijungęs Administracijos direktorius, kuris girdi J. 

Mockūno pasiūlymą. Meras Administracijos direktoriui siūlė tai aptarti su Remigijumi Aču, 

Informacinių technologijų skyriaus vedėju, bei skyriaus specialistais. 

Vyko diskusija. 

 

Savivaldybės meras kalbėjo, „jog Gintautas Rimeikis atostogauja, todėl jis atkreipia Vidos 

Bondauskienės dėmesį į tai, kad vienos mokyklos direktorius išsakė gerą pastebėjimą dėl problemos 

su mokytojais-specialistais, t. y. dėl fizikos, chemijos, biologijos bei kitų, kad jie iš tikrųjų pas mus 

turėtų kuo įmanomai didesnį krūvį, nes kartais mokyklose žiūrima tik į savo „daržą“. Pavyzdžiui, 

jeigu tai yra fizikas, ir jam trūksta krūvio, tai jam duodami kažkokie papildomi užsiėmimai, kaip 

šiais metais Kulių gimnazija bus be fiziko, A. Jucio taip bus be fiziko. Jo nuomone, reikėtų 

pabandyti pakonsoliduoti specialistų darbą, nes paskui labai sudėtinga kalbėti apie gerus mokslo 

rezultatus gimnazijose bei kitose mokyklose, jeigu to nėra. A. Klišonis sakė, jog šį pasiūlymą išsakė 
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Kulių gimnazijos direktorė, kuri paminėjo, kad gerus specialistus reikia maksimaliai išnaudoti.  

Vida Bondauskienė siūlė Savivaldybės administracijai apsvarstyti galimybę finansuoti 

minėtų dalykų mokytojų važiavimą į kitas darbo vietas. Kalbėjo, jog tada mokytojas iš to važiavimo 

turėtų nors kažkokią finansinę naudą. V. Bondauskienė pritarė mero siūlymui šią problemą spręsti 

kompleksiškai.  

Audrius Klišonis pritarė V. Bondauskienei. Nurodė žinantis pavyzdį, kai fizikos mokytojas 

važiuoja ne į Kulių gimnaziją, o į Agluonėnų, todėl, kad jam apmokamos kelionės išlaidos. Pasak 

mero, būtina spręsti minėta problemą, nes artėja mokslo metų pradžia. 

Jonas Mockūnas sakė, jog pritaria V. Bondauskienei bei merui, nes jis neįsivaizduoja 

mokyklos be fizikos mokytojo. Jo teigimu, būtina ieškoti būdų ir tai daryti kompleksiškai, kad 

rugsėjo 1 dieną mokyklose dirbtų fizikos mokytojai. 

 

Audrius Klišonis paminėjo, jog savaitgalį lankėsi Platelių miestelyje. Kalbėjo, jog situacija 

su šiaurinėje Platelių poilsiavietės prieplaukoje esančiu plaustu yra itin prasta. Pasak mero, ten labai 

nesaugu: dėl iš prieplaukos liepto išlindusių varžtų susižaloti gali ir suaugę, ir vaikai. A. Klišonis 

kreipėsi į M. Kauną, kad jis pasikalbėtų su Platelių seniūnu ir išspręstų minėtą problemą. Pažymėjo, 

kad prie šiaurinės poilsiavietės liepto praktiškai neįmanoma prieiti dėl per aukštų žolių, kurias 

būtina nupjauti.  

 

Savivaldybės meras informavo, jog liepos 31 d. Plungės mieste stovės Kraujo centro 

palapinė ir bus galimybė pasiskiepyti „Johnson & Johnson“ vakcina, kuri ypatinga tuo, jog pakanka 

vienos dozės. Kvietė nepasiskiepijusius tai padaryti, nes šiuo metu Plungės rajonas yra „garbingoje“ 

ketvirtoje vietoje nuo galo. Pasiskiepijusių Plungėje – 39,9 proc.  

 

Audrius Klišonis tarybos narius pakvietė į iškilmingą tarybos posėdį, vyksiantį liepos 30 d., 

16:00 val., kuriame bus pagerbiamas naujai išrinktas Plungės garbės pilietis. 

 

A. Klišonis paprašė Administracijos direktoriaus išspręsti klausimą dėl Litvakų atminimo 

sodo. Paminėjo, jog su Gintaru Ramonu buvo kalbėta apie galimą sodo perkėlimą kitur.     

 

Meras paminėjo, jog šiandien gavo informaciją, kurią tikriausiai gavo ir Savivaldybės 

administracija, apie gyventojų nusiskundimus dėl Kepyklos gatvėje ir aplink sklindančių kvapų iš 

netoli esančių gyvulių fermų.  

 

Savivaldybės meras padėkojo Vidai Bondauskienei, kad ji visiems Savivaldybės tarybos 

nariams išsiuntė Vyriausiojo administracinio teismo sprendimą, kuris yra galutinis ir 

nebeskundžiamas. Pabrėžė, jog Savivaldybės tarybos narių iškelta byla yra atmesta ir nutraukta. 

Pasak A. Klišonio, visi gali susipažinti su teismo medžiaga. Meras kalbėjo: „Aš manau, kad tą 

sprendimą, kurį priėmė Vyriausiasis administracinis teismas, - kiekvienas save gerbiantis politikas 

turėtų gerbti. Iš kitos pusės, - apgailestaujama yra dėl beveik 4 tūkst. eurų, kurie buvo panaudoti 

advokatų paslaugų pirkimui, - kiek aš mačiau pagal sutartį, bent jau tiek buvo numatyta. Tai tie 

pinigai, kurie buvo mokesčių mokėtojų, - buvo išmesti į balą. Tikiuosi, kad šitoje kadencijoje tai 

bus paskutiniai pinigai, kurie buvo panaudoti tokiam dalykui.“    

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                              Audrius Klišonis 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                                  Jovita Šumskienė 

 

 

Posėdžio protokolą surašiusi sekretorė                                                                  Gabrielė Rachimova  
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 27 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2021-07-29 

 

 

Audronė Aužbikavičiūtė     - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Živilė Bieliauskienė           - Turto skyriaus vedėja, 

Margarita Charitonova       - l. e. UAB „Plungės šilumos tinklai“ generalinio direktoriaus pareigas, 

Inga Daublienė - Turto skyriaus vyr. specialistė, 

Vidimantas Domarkas       - UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ direktorius, 

Laima Jurgutienė - Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos kontrolieriaus pavaduotoja,  

Nijolė Gurčinė - Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos vyr. specialistė, 

Danutė Jarašiūnienė - savivaldybės kontrolierė,  

Mindaugas Kaunas - Savivaldybės administracijos direktorius,  

Arvydas Liutika - Vietos ūkio skyriaus vedėjas,   

Daiva Mažeikienė               - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Lina Miknienė                    - Turto skyriaus vyr. specialistė,  

Ina Petrauskienė - Protokolo skyriaus specialistė,  

Gintautas Pocevičius         - Klaipėdos apskrities vyriausiojo policijos komisariato Plungės rajono 

                                              policijos komisariato viršininkas, 

Vitalija Pociutė - Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotoja,  

Kristina Petrulevičienė - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Jolanta Puidokienė - Socialinės paramos skyriaus vedėja,  

Žydrūnas Purauskis - Savivaldybės mero patarėjas,  

Gintautas Rimeikis - Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vedėjas,  

Toma Rupeikė - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Jurgita Saldukienė              - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Vida Saukalienė - Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotoja,   

Milda Šapalienė                 - Finansų ir biudžeto skyriaus vyr. specialistė, 

Jovita Šumskienė - Protokolo skyriaus vedėja, 

Vytautas Tumas - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas,  

Žaneta Vaitkuvienė - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Jurga Venckuvienė             - Jaunimo reikalų koordinatorė, 

Laura Zabitienė - Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Neringa Žilienė                  - Turto skyriaus vyr. specialistė.  

 

                               ___________________________    
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 27 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 

 

Eil. 

Nr.  

 

 Daly- 

vavo 

tary- 

bos 

narių 

 

Balsa- 

vo 

Už Prieš Susi- 

laikė 

Bendru 

sutari- 

mu 

T1-195 Dėl Plungės rajono savivaldybės 

2020 metų biudžeto vykdymo 

ataskaitų rinkinio patvirtinimo. 

 

21 - - - - b. s. 

T1-196 Dėl Plungės rajono savivaldybės 

2020 metų konsoliduotųjų finansinių 

ataskaitų rinkinio patvirtinimo. 

 

21 - - - - b. s. 

T1-197 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-198 

 

 

T1-199 

 

 

 

T1-200 

 

 

 

 

 

 

 

T1-201 

 

 

 

T1-202 

 

 

 

T1-203 

 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2018 m. gruodžio 20 d. 

sprendimo Nr. T1-286 „Dėl 

pritarimo Savivaldybės dalyvavimui, 

įgyvendinant projektą „Mokinių 

ugdymosi pasiekimų gerinimas, 

diegiant kokybės krepšelį“ ir jį 

keitusio sprendimo pakeitimo. 

 

Dėl įgaliojimų suteikimo derinti 

ugdymo planą. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

Žlibinų kultūros centro nuostatų 

patvirtinimo. 

 

Dėl priešmokyklinio ugdymo 

organizavimo modelių ir grupių 

skaičiaus Plungės rajono 

savivaldybės bendrojo ugdymo 

mokyklose, lopšeliuose-darželiuose 

2021–2022 mokslo metais 

nustatymo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

Jaunimo reikalų tarybos sudėties 

patvirtinimo. 

 

Dėl pritarimo siūlymui įamžinti 

Plungės garbės piliečio Jakovo 

Bunkos atminimą. 

 

Dėl valstybės turto nurašymo ir 

likvidavimo. 

 

20 

 

 

 

 

 

 

 

 

21 

 

 

21 

 

 

 

21 

 

 

 

 

 

 

 

21 

 

 

 

21 

 

 

 

21 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

b. s. 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

b. s. 
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T1-204 

 

 

 

 

T1-205 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-206 

 

 

 

 

T1-207 

 

T1-208 

 

 

 

T1-209 

 

 

 

T1-210 

 

 

 

 

 

 

 

T1-211 

 

 

 

T1-212 

 

 

 

 

 

 

T1-213 

 

Dėl sutikimo perimti trumpalaikį 

turtą Savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimo valdyti, naudoti ir 

disponuoti patikėjimo teise. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. 

sprendimo Nr. T1-259 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės vietinės 

reikšmės kelių (gatvių) sąrašų 

patvirtinimo bei turto perdavimo 

Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir 

disponuoti patikėjimo teise“ 

pakeitimo. 

 

Dėl Savivaldybės ilgalaikio 

materialiojo turto pripažinimo 

nereikalingu ir netinkamu naudoti ir 

jo nurašymo. 

 

Dėl pavadinimo gatvei suteikimo. 

 

Dėl plotų, siūlomų įrašyti į 

neprivatizuojamų žemės sklypų 

sąrašą. 

 

Dėl Plungės rajono Žlibinų kultūros 

centro turto perdavimo Plungės 

lopšeliui - darželiui „Nykštukas“. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. vasario 18 d. 

sprendimo Nr. T1-49 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės 2021-2023 metų 

strateginio veiklos plano 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

 

Dėl ilgalaikės paskolos ėmimo ir 

panaudojimo Savivaldybės paimtai 

paskolai grąžinti. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. birželio 23 d. 

sprendimo Nr. T1-175 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės švietimo 

paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų 

kainų patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

Dėl negyvenamųjų patalpų įsigijimo 

Plungės rajono savivaldybės 

21 

 

 

 

 

21 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

21 

 

 

 

 

21 

 

21 

 

 

 

21 

 

 

 

21 

 

 

 

 

 

 

 

21 

 

 

 

21 

 

 

 

 

 

 

21 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

- 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

- 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

- 

 

b. s. 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

b. s. 

 

b. s. 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

b. s. 
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T1-214 

 

 

 

T1-215 

 

 

 

 

 

T1-216 

 

 

 

 

 

 

T1-217 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-218 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-219 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-220 

 

 

 

 

nuosavybėn. 

 

Dėl leidimo pirkti gyvenamąsias 

patalpas Plungės rajono savivaldybės 

nuosavybėn.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

administracijos direktoriaus ir 

Administracijos direktoriaus 

pavaduotojo pareigybių aprašymų 

patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. vasario 18 d. 

sprendimo Nr. T1-50 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės 2021 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. kovo 25 d. 

sprendimo Nr. T1-90 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės biudžetinių 

įstaigų didžiausio leistino pareigybių 

(be pareigybių, finansuojamų iš 

ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) 

skaičiaus patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

 

Dėl pritarimo valstybės įmonės 

Lietuvos automobilių kelių 

direkcijos ir Plungės rajono 

savivaldybės bendradarbiavimo 

sutarties susitarimui Nr. 1 „Dėl 2018 

m. rugpjūčio 2 d. bendradarbiavimo 

sutarties Nr. S-530/A1-29 

pakeitimo“. 

 

Dėl pritarimo valstybės įmonės 

Lietuvos automobilių kelių 

direkcijos ir Plungės rajono 

savivaldybės bendradarbiavimo 

sutarties susitarimui Nr. 1 „Dėl 2018 

m. lapkričio 7 d. bendradarbiavimo 

sutarties Nr. S-913/A1-53 

pakeitimo“. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2019 m. balandžio 25 d. 

sprendimo Nr. T1-109 „Dėl atstovų į 

Lietuvos savivaldybių asociacijos 

suvažiavimą išrinkimo“ pakeitimo. 
 

 

 

21 

 

 

 

21 

 

 

 

 

 

21 

 

 

 

 

 

 

20 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

21 

 

 

 

 

 

 

 

 

21 

 

 

 

 

 

 

 

 

21 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 
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- 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 
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T1-221 

 

 

T1-222 

 

 

 

T1-223 

 

 

T1-224  

Dėl kreipimosi į Lietuvos 

Respublikos Vyriausybę. 

 

Dėl kreipimosi į Lietuvos 

Respublikos Vyriausybę ir Socialinės 

apsaugos ir darbo ministeriją. 

 

Dėl leidimo įsigyti lengvąjį 

automobilį. 

 

Dėl leidimo įsigyti gaisrinį 

automobilį.  

21 

 

 

21 

 

 

 

21 

 

 

21 

- 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

- 

- 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

- 

- 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

- 

b. s. 

 

 

b. s. 

 

 

 

b. s. 

 

 

b. s. 

                             _______________________ 

 

 

 


